

山东医药大学 2026 年 9 月同等学力人员进入论文阶段

缴费及开具发票指南

提示：务必于 2026 年 9 月 22 日—9 月 24 日由学员本人微信扫码缴费。

第一步：扫描二维码

学员本人微信扫描下图二维码，进入“2026 年 9 月同等学力进入论文阶段缴费”界面。



2026年9月同等学力进入论文阶段

第二步：提交信息并缴费

1. 缴费金额：按照规定，收费标准为 12000 元/人。

2. 准确填写学员个人身份证号，点击“其他”，在“选择联系人”界面点击“+”填写学员姓名、手机号，保存信息后返回缴费页面，点击“立即支付”后，根据提示缴费即可。

Three screenshots of a mobile app interface for payment. The first screenshot shows the '转账支付' (Transfer Payment) screen with fields for '2026年同等学力进入论文阶段缴费' (12000元), '12000', and '身份证号(必填20字以内请输入身份证号)', and a '立即支付' (Pay Immediately) button. The second screenshot shows the '选择联系人' (Select Contact) screen with a search bar and a '自己' (Myself) option. The third screenshot shows the '新增联系人' (Add New Contact) screen with fields for '姓名' (Name) and '联系方式' (Contact Information), and a '保存' (Save) button.

”按

钮→“我的订单”可查看缴费记录；“我的发票”可查看/下载发票信息。

2. 点击“我的发票”，如发票状态为“开票中”，请耐心等待；发票状态为“已开票”，说明发票申请成功。

3. 点击“已开票”，进入“发票详情”界面，点击“开票进度”右侧的“已开票”，可在线预览发票；获取电子票据，可以长按票据保存为图片；也可以在“发票详情”界面填写“接受邮箱”，点击“重新发送”，发票会直接发送到填写的电子邮箱里，可下载使用。

如误操作退出，重新扫码进入页面即可继续操作。

The figure displays four sequential screenshots of the 'Shandong Medical University' WeChat mini-program interface, illustrating the process of obtaining an electronic invoice.

Screen 1: 转账支付 (Transfer Payment)
This screen shows the payment interface. A menu overlay is visible with options: 常用联系人 (Common Contacts), 我的订单 (My Order), 我的发票 (My Invoice), and 我的收据 (My Receipt). The main content area displays the amount '12000元' and a button '立即支付' (Pay Immediately).

Screen 2: 我的发票 (My Invoice)
This screen shows the '我的发票' (My Invoice) section. It indicates the invoice status as '已开票' (Already Issued) and provides the invoice date '2026年07月01日' and the amount '¥12,000.00'.

Screen 3: 发票详情 (Invoice Details)
This screen provides detailed information about the invoice. Key details include:
- 票据金额合计 (Total Invoice Amount): ¥12,000.00
- 开票进度 (Invoice Progress): 已开票 (Already Issued)
- 开票时间 (Invoice Time): 2026-07-01 10:58:07
- 票据介质 (Invoice Medium): 电子票据 (Electronic Invoice)
- 接收邮箱 (Receiving Email): yjscpyk001@163.com
- 票据类型 (Invoice Type): 山东省非税收入通用票据 (电子) (Shandong Province Non-tax Revenue General Invoice (Electronic))
- 票据代码 (Invoice Code): 37010126
- 票据号码 (Invoice Number): 0001980054
- 校验码 (Check Code): [Blank]
- 抬头名称 (Header Name): [Blank]

Screen 4: 票据详情页 (Invoice Details Page)
This screen shows the final invoice details and a QR code. It includes the following information:
- 开票日期 (Invoice Date): 2026-07-01
- 票据代码 (Invoice Code): 37010126
- 票据号码 (Invoice Number): 0001980054
- 校验码 (Check Code): [Blank]
- 开票单位 (Issuing Unit): 山东医药大学 (Shandong Medical University)
- 交款人 (Payer): [Blank]
- 金额合计 (Total Amount): ¥12000
A '打印' (Print) button is visible at the bottom. A red notice at the bottom states: '获取电子票据，请长按票据图片保存，或点击右上角选择在浏览器打开' (To obtain the electronic invoice, please long-press the invoice image to save it, or click the top right corner to choose to open it in the browser).